
KALEVI JAHTKLUBI JUHATUSE KOOSOLEK  

  

Kuupäev: 15.09.2020 

Kellaaeg: 16:00 – 19:30 

Koht: Kalevi Jahtklubi  

Osalesid: Kalev Vapper, Lauri Kurvits, Piret Salmistu, Virgo Arge, Tanel Tamm, Olev Roosma, 

Tõnu Tõniste, Rene Treifeldt, Hard Perk, Raido Notton, Virge Ratassepp, Agnes Lill, Andres 

Tamm. 

 

Koosoleku juhataja: Kalev Vapper  

Protokollija: Anu Rosenblad  

  

TEEMAD:    

Eelarve täitmine 

- Suures plaanis on eelarve täitmine olnud ootuspärane.  

Ettepanek järgmisel aastal KJK Spordikooli eelarve teha koos Kalevi Jahtklubi eelarvega.  

- Muhu Väina eelarve täitmine. Sel aastal oli Muhu Väina regatil väga suurem kasum, see 

tekkis ära jäänud kaldaprogrammi arvelt. Regati direktor Agnes Lill tegi ettepaneku, et osa 

kasumi eest soetada nii Pärnu kui Kalevi Jahtklubile kokku 4 uut optimisti (Pärnusse 2 ja 

Kalevisse 2) ning ülejäänud tulu läheks järgmise aasta regati korraldamiseks. Juhatus 

kinnitas optimistide ostu ettepaneku.  

- Agnes Lill tegi ka ettepaneku 20% tulemist maksta tulemustasudeks regati korraldajatele – 

juhatus lükkas otsustamise edasi. Vastava ettepaneku kinnitamise aluseks võetakse Muhu 

Väina osavõtjatele saadetud tagasisideankeedist tulev info.  

- Ettepanek teha regattide korraldamisel kasutatavate KJK kaatrite rentimise hinnakiri. 

 

 

Muhu Väina uus marsruut 

- Uus võimalik sadam: Varbla. Sadamakapten Andres Tamm käis kohapeal vaatamas ja 

analüüsimas. Varbla sissesõit on väga kitsas ja vajaks süvendamist. Lisaks pole piisavalt 

kaikohti. Kas sadam on nõus vastavaid lisakulutusi tegema, et Muhu Väina regatt sisse võtta 



(vaja oleks ka kai pikendamist, süvendamist, lisamärgistust)? Andres koostab tööde 

nimekirja, mida Muhu Väina jaoks vaja ja suhtleb Varblaga antud teemal edasi.  

Varbla positiivseks küljeks on väga head võimalused kaldaprogrammiks.  

- Võimalikud marsruudid:  

1. Pärnu – Ruhnu – Varbla – Kärdla/Haapsalu 

2. Roomassaare – Ruhnu – Varbla – Haapsalu.  

Poolehoidu leidis pigem esimene variant, kuid täpsemalt saab otsustada järgmisel 

koosolekul, kui Varbla kohta on rohkem infot.  

 

Muud teemad 

- Kalevi Jahtklubi 73. purjetamishooaja pidulik lõpupidu toimub 21. novembril.   

- KJK Spordikooli uued treenerikandidaadid. 

Järgmise koosoleku teemadeks: 

- Remonditööd: kai, torn, klubimaja.   

 

Juhatuse otsusega võetakse vastu uued liikmed:  

Andres Vesilind, Jüri Korf.  

 

 

Koosoleku juhataja:    Kalev Vapper 

Protokollija:     Anu Rosenblad 

 


